
 

 
Styrelsemöte  Världsarvsledens Vänner 2023-08-15, hos Anders Dahlin, Grista. 
 
Närvarande:  Anna Renström, Hans Oscarsson, Jörgen Backéus, Thomas Peters,  
Lennart Lundkvist,  Anders Dahlin och Ingrid Sandström.   
 
1. Mötets öppnande.   
Ordförande Anna Renström öppnar mötet. 
 
2. Val av justerare.  
Anders Dahlin väljs som protokolljusterare.  
 
3. Föregående mötesprotokoll 2023-04-18.  
Genomgång av förra protokollet. Protokollet som finns på hemsidan lägges till handlingarna. 
 
4. Medlemmar 
Lennart Lundkvist talar om att VV hade 176 medlemmar den 30/6-23. Efter den 1/7 har det 
tillkommit två nya medlemmar. 
 
5. Genomgång av  ekonomin. 
Lennart Lundkvist redovisar resultat- och balansrapport för räkenskapsåret 2022-07-01-2023-06-30. 
 I resultatrapporten kan nämnas bl a gåva av Kramforsbladet ADC- Media, på 5800 kr. Övriga intäkter 
består av medlemsavgifter, gåvor från medlemmar samt besökande vandrare. VV får även intäkter i 
form av administration av kartor och tygmärken samt bidrag från Kramfors kommun. 
VV gick med vinst 26 792 kr och den totala likviden 2023-06-30, är ca 71 000 kr. 
Styrelsen godkänner balansrapporten. 
 
6. Stadgeändringsförslag. 
Ingrid Sandström och Lennart Lundkvist har, på uppdrag av ordförande Anna Renström,  arbetat  
med VV:s stadgar sedan hösten 2022. Styrelsen har fått ändringsförslagen via mail samt haft  
arbetsmöten om revideringen. Styrelsen beslutar att godta stadgeändringsförslagen.  I kallelsen till 
medlemmarna inför kommande årsmöte, får alla medlemmar stadgeändringsförslagen till påseende. 
 
7. Förslag om ny stig vid Nyland. 
Anders Dahlin berättar om att han och några personer till har en idé om att ev dra en led från Nyland  
till Mjösjön. Den skulle då gå mellan Blyberget och Dalsberget. I dag går Världsarvsleden Nyland- 
Mjösjön via landsvägen och syftet är att få gå naturnära utan trafik.  Vi diskuterar och tycker att det 
är en bra plan men det krävs mycket röjningsarbete och det hinns inte med till våren.  
Förhoppningsvis kan det bli av längre fram. 

8. Utvärdering av Världsarvsledens dag.  
Lördag 10/6 gick Världsarvsledens dag av stapeln.  Vi samlades i Måviken i ett strålande väder. 
Tipspromenad och korvgrillning med kaffe/festis ute på Grönuddens brygga. Annika Salomonsson 
ledde en guidad tur till sjöbodarna i Grunna och vi fick höra intressant historik om området.  



Anna Carlemalm ansvarade för den guidade turen upp till Bredviksstugan för de som ville ha lite  
mer fysiska utmaningar.  VV fick 13 nya medlemmar, många tygmärken såldes och via inlägg på  fb-
sidan såg vi att dagen blev mycket uppskattad. Något att ta med sig för oss i styrelsen till nästa gång, 
är att vi kan marknadsföra dagen mer  för att kunna locka ännu fler besökare. 
 
Stort tack till de företag som skänkte vinster till tipspromenaden på Världsarvsledens Dag: 
Bearbetningscenter AB, Byberg & Nordin Busstrafik, Gårdsbutiken i Själand, Naturum Höga Kusten, 
Nordingrå  Järn och Färg, Nära dej i Mjällom samt Världsarvsledens Vänner 

9. Utvärdering praktiskt arbete med leden. 
Många medhjälpare sköter sina leder fint. Några leder är mer krävande i skötsel.  Vintern orsakade 
många fallna träd vilket resulterade i att VV:s medhjälpare fick rycka ut och röja på många ställen 
under våren. Genom VV:s fb-sida spreds info snabbt och allt fler gjorde inlägg med text och foton, 
vilket resulterade i att ännu fler kom igång med arbetet och vandrare kunde se att lederna var 
gångbara. 
 
10. Kramforsbladet. 
I maj utsåg Kramforsbladet ADC Media, Världsarvsleden till månadens förening. VV fick 5800 kr i  
gåva av Kramforsbladet och annonsörer, något som VV tackar så mycket för! Hans Oscarsson och 
Lasse Häggkvist i styrelsen tog emot gåvan som Sofia Jansson kom med. 
 
 11.  
Vägkyrkan. 
Lennart  Lundkvist berättar att Nordingrå kyrka har varit öppen en period i sommar, måndag- lördag 
kl. 10-16. Många har besökt kyrkan som även har fungerat som turistinformation. Lennart 
uppskattar att ca 1100 personer har besökt Vägkyrkan i år. 
 
12. Inför årsmötet. 
Anna Renström informerar om att Verksamhetsberättelse, verksamhetsplan, förvaltningsberättelse 
och budget snart är klara. Endast några saker återstår och sedan skickar Anna det till övriga i 
styrelsen. Budgetplanen innebär i stort: Nytryck av kartor 25 000 kr, byte av skyltar 15 000 kr,  
10 stora kartor 15 000 kr och stöd till skoterklubben 8 000 kr. 
Lennart Lundkvist arbetar vidare med budgetförslag. 
 
13. Övrigt. 
Rastbordet i Älgsjö. 
I början av juli bar Kennet Bergkvist och Martin Böhlenius, upp ett rastbord till Älgsjöbergets topp. 
Starkt gjort! Världsarvsledens Vänner och många vandrare tackar för er arbetsinsats! 
 
Spångar på Högklinten. 
I slutet av juli reparerade Lasse Häggkvist, Hans Oscarsson och en ny medhjälpare, Stefan Burlin, 
spångarna på Högklinten.  Med hjälp av armeringsjärn gjordes spångarna halkfria. Tack för er 
arbetsinsats! 
 
Ny dagsturssida. 
På vår hemsida med dagsturer har Anna Renström och Hans Oscarsson lagt till en ny dagstur - 
Edsättersfjärden och det är trevligt om fler hittar dit. Avsnittet kräver mycket underhåll, så 
tack för ert arbete! 
 
14. Nästa styrelsemöte. 
Vi planerar inte för något styrelsemöte innan årsmötet. 

 
15. Årsmötet. 
Årsmötet hålles i sockenstugan på Vallen, söndag 24/9-23, kl. 16.00. 
Lennart Lundkvist skickar ut mail/brev och Hans skickar sms till medlemmarna. Lennart bokar lokal.  
Anders beställer bullar/kakor, Ingrid medtar te med tillbehör och Anna/Hans tar med kaffe. 



 Anna ringer valberedningen. 
 
16. Mötes avslutande. 
Anna Renström avslutar mötet och tackar för styrelsens goda medverkan. Ett extra tack till Anders 
Dahlin som bjöd hem oss och tack för gott fika! 
 
Världsarvledens Vänner 2023-08-15  
 
Sekreterare Ingrid Sandström 
 
Protokolljusterare Anders Dahlin 
 
Ordförande Anna Renström 
 

 

 
 
 

 

 
 

 

 

 
 


